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Pål Haavengen

From: Bjørn Rønholt <bjorn.ronholt@nittedal.kommune.no>

Sent: 28. april 2017 17:33

To: Pål Haavengen

Subject: VS: SV: Oppsummering av telefonsamtale/ledninger i Nitelva

 

 

Sendt fra min Sony Xperia™-smarttelefon 

 

---- Opprinnelig melding ---- 

Emne: SV: Oppsummering av telefonsamtale/ledninger i Nitelva  

Sendt: 28. apr. 2017 4.17 p.m. 

Fra: "Lund, Kristine" <fmoakrl@fylkesmannen.no> 

Til: Bjørn Rønholt <bjorn.ronholt@nittedal.kommune.no> 

Kopi: "Nygard, Ingeborg" <fmoainy@fylkesmannen.no>,"Skogen, Kari" <fmoaksk@fylkesmannen.no> 

Hei. 

  

Jeg viser til telefonsamtale tidligere i dag.  

  

Vindu for arbeider i Nitelva 

Vi bekrefter med dette at det i vår tillatelse til legging av vann- og avløpsrør i Nitelva mellom Slattum og Kjellerholen 

vil åpnes for at det kan utføres arbeid i elva i tidsrommet 1.mai til 1.mars. Det vil i tillatelsen bli satt vilkår til hvordan 

arbeidet skal utføres. 

  

Høring  

Kommunen er i gang med å inngå avtaler med berørte grunneiere. Saken vil bli lagt ut på høring i forbindelse med 

behandling etter Plan- og bygningsloven. NVE og Akershus fylkeskommune har vært involvert i behandlingen av 

saken.  Etter vår vurdering  vil det derfor ikke være behov for å sende saken på  høring før den behandles av oss. Vi 

ber imidlertid om at kommunen sender oss en adresseliste på de berørte grunneierne slik at de kan få tilsendt  kopi 

av vår tillatelse. Saken vil bli behandlet etter «Forskrift om fysiske tiltak i vassdrag» med hjemmel i Lakse- og 

innlandsfiskeloven, og det vil være klageadgang på vedtaket.  

  
Vennlig hilsen 

Kristine Lund 

rådgiver, miljøvernavdelingen 

 

Fylkesmannen 

i Oslo og Akershus 
————————————————————————————————————————— 

Tordenskioldsgate 12 

Postboks 8111 Dep, 0032 OSLO 

Direkte +47 22 00 36 57 

fmoakrl@fylkesmannen.no 

www.fmoa.no 
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Fra: Bjørn Rønholt [mailto:bjorn.ronholt@nittedal.kommune.no]  
Sendt: 20. april 2017 12:21 
Til: Lund, Kristine 
Kopi: Kristin Hurthi; Øyvind Tåsåsen 
Emne: Oppsummering av telefonsamtale/ledninger i Nitelva  
  

Hei,  

  

Viser til samtale.  

  

Jeg vil gjerne gjøre en kort oppsummering av hvor saken står for oss nå og hva som er viktigst.   

  

Utlysning 

NRV, Skedsmo kommune og Nittedal kommune har besluttet at vi lyser ut og gjennomfører dette som én entreprise. 

Tiltaket som Skedsmo kommune har fått tillatelse til, og tiltaket som NRV og Nittedal kommune nå søker om, er helt 

tilsvarende tiltak på forskjellige steder i Nitelva. Vi mener at dette er det beste for naturmangfoldsinteresser og for å 

minimere det totale inngrepet i og langs med Nitelva. Vi ser det som en stor fordel å ha en entreprenør som 

gjennomfører dette som en entreprise.  

  

Vi skal lyse ut jobben på Doffin 2. mai, og kan ikke utsette dette ytterligere. I Skedsmo kommune sin tillatelse et det 

en betingelse at de kun skal jobbe i Nitelva i perioden 1. oktober til 31. mars. En ytterligere utsettelse nå, gjør at må 

vi vente ytterligere ett år for oppstart. Vi må lyse ut jobben tidlig i mai for å rekke oppstart 1. oktober.      

  

  

Vindu for arbeider i elva 

Det aller mest avgjørende nå i forhold til søknaden som nå er på behandling hos dere, er at vi får beskjed om hvilke 

begrensninger som blir lagt på når vi gjøre arbeider i Nitelva (vindu). Det ble gjennomført et telefonmøte 27. mars i 

år mellom Anne-Marie Vikla Fylkesmiljøvernsjef FMOA, Kari Skogen Seksjonssjef Miljøvernavdelingen FMOA, Bitten 

Sveri Rådmann Nittedal og Kristin Hurthi, Kommunalsjef Nittedal. Her ble vi forespeilet at Nittedal kommune/NRV 

ville få et annet vindu enn det Skedsmo kommune har fått. Kan dere bekrefte at vi får det vinduet vi har søkt om i 

søknad til NVE og Fylkesmannen?  

  

  

Høring 

Grunneierne har vært involvert underveis og fått inngående informasjon om det faktiske tiltaket og mulige 

konsekvenser for grunneierinteresser. Vi har gjennomført flere møter med dem, senest i går. Grunneierne for den 

aktuelle strekningen har dannet et grunneierlag og involvert en egen advokat som skal sikre deres interesser. 

Nittedal kommune har dekket deres advokatutgifter. Vi jobber nå konkret med å få på plass avtaler med 

grunneierne for tillatelser til tiltaket. Dette skal være på plass i god tid innen oppstart for arbeidene.  

  

I tillegg bør det nevnes at saken også skal på høring etter Plan og Bygningsloven når det søkes om byggetillatelse for 

tiltaket.  

  

Det mest avgjørende nå er at vi får informasjon om tidsbegrensninger (vindu) for arbeidet i Nitelva. Vi trenger denne 

informasjonen i tide før vi lyser ut jobben på Doffin. 

  

Ta gjerne kontakt om noe av dette er uklart.  

  

  

Med vennlig hilsen 

Bjørn Rønholt 

Enhetsleder Kommunalteknikk 
 

 
 

Sentralbord:  67 05 90 00 
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Direkte:         48 00 45 39 

E-post:  bjorn.ronholt@nittedal.kommune.no 

Nett:     www.nittedal.kommune.no 

 

  


